
2017年苏州市海外高层次人才需求信息表

	单位名称
	江苏隆力奇生物科技股份有限公司
	联 系 人
	魏飞

	地    址
	江苏隆力奇生物工业园
	电子信箱
	HR@longrich.com

	邮    编
	215555
	电    话
	52071016

	网    址
	www.longrich.com
	传    真
	

	单    位    简    介
江苏隆力奇生物科技股份有限公司是目前中国规模多、技术力量先进的日化产品、养生保健品的研究、开发和产销基地。 通过OEM/ODM代工和自有隆力奇品牌的经营，产品远销全球60多个国家和地区。到2015年底，隆力奇已在海外30多个国家和地区设有分公司和经销商， 下一步将在“一带一路”65个国家拓展业务 ，到2017年底完成覆盖，到2020年完成100个国家的业务覆盖，进一步扩大市场规模。 
隆力奇公司拥有员工近万名，其中大学生、研究生、博士生和专家的比例超过35%。每年公司整合引进国际国内人才千人以上。同时隆力奇不断搭建创业平台， 目前3500人的创意创业园已初具规模。企业自1986年成立以来，始终健康、稳定地向前发展，成为日化和养生保健行业的全球知名企业品牌。在智能化工厂的发展上， 隆力奇斥资6亿元建造了目前国内最先进、国际一流的“智能化新工厂”（由新华社发起的发现中国创造力活动——“活力中国·走进美丽工厂”在这里启动）。 隆力奇积极推动“中国制造2025”工程，并与德国机械设备制造业联合会、中国工业和信息化部推动国内首家4.0项目试点。隆力奇用现有的模式在以后20年中， 在中国西南、华北、广东、东南亚以及非洲、美洲，探讨工业4.0智能化制造，隆力奇将通过输出供应链管理经验和技术，计划在全球和国内完成10个智能化工厂的建设和投产。 在定制品牌发展上，隆力奇将用众筹方式，联合业内有资本、有经验和业务的公司，共同组建股份公司，力争3年内实现上市。 

公司先后全面通过了IS09001质量管理体系和IS014001环境管理体系的全面认证：通过IS022716：2007/G-MPC(美标)化妆品良好生产规范、BRC英国全球消费品标准，获得国际市场通行证。在法国文化年活动中，隆力奇化妆品被作为中国唯一指定的化妆品礼品送给法国贵宾；2008年，国家商务部直销行业管理信息系统公布江苏隆力奇生物科技股份有限公司正式取得直销牌照，成为中国市场第24家获得直销经营许可的企业。隆力奇是连续多年的“化妆品制造行业效益十佳企业”；隆力奇牌蛇油膏、隆力奇牌生物酶牙膏、雅璨等1 7个系列的产品荣获“中华人民共和国成立60周年成就展”优秀产品奖；隆力奇护手霜连续十年全国同类产品销量第一。

隆力奇商标目前已在全世界138个国家和地区注册。同时，隆力奇已经在30多个国家和地区成立分公司和代理商，主要经营隆力奇自有品牌。在马来西亚、韩国、 新加坡、泰国、印尼、菲律宾、俄罗斯、喀麦隆、尼日利亚、南非及香港、台湾等国家和地区成立销售分公司。 

隆力奇在全球日化和养生保健产品的研发领域处于领先地位。隆力奇在全球拥有隆力奇|（美国）保健化妆品研究院、隆力奇（日本）美健创新中心、 清华大学·隆力奇生物科技研究所（隆力奇是清华大学校企合作唯一超过十年的企业）、江南大学·隆力奇功能食品联合研究所、隆力奇本部研发中心、 隆力奇博士后科研工作站、隆力奇企业院士工作站、隆力奇·丽娜有机产品（法国）研发中心八大科研机构，为隆力奇产品结构和科技含量的进一步升级，为品牌的创新注入了活力。 

隆力奇将继续抢抓机遇，坚持为全球家庭提供健康美丽的生活方式的使命，不断提高产品的科技含量和附加值，为全球消费者奉献高品质的“大众时尚产品”，加快隆力奇、雅璨、果木肌密、保和堂、精致生活、清欣等品牌体系的全面提升，进一步加速文化、品牌、知名度、美誉度的跨越提升，把“爱家，爱生活”的文化理念传播至全球各地。

	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	高级研发总监
	生物化学
	负责产品研发、技术团队建立
	硕士及以上学历
	2
	50W+

	直销高级职业经理人
	工商管理
	负责直销体系的整体运营及发展
	本科及以上学历
	3
	50W+

	供应链总监
	物流管理、工商管理相关专业
	供应链体系的整体运营
	本科及以上学历
	1
	50W+

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	合  计
	需求岗位数3(个)，需求人数  6  (人)，涉及专业   5  (门)，

需求博士   2  (人)、硕士 2 (人)、本科及以下 2  (人)。

	备  注
	


Suzhou Vacancy Information for Foreign Experts 
(2017) 
	Name of the Organization
	Jiangsu Longrich Bioscience Co., Ltd
	Contact Person
	Weifei

	Address   
	Jiangsu longrich biological industrial park
	E-mail
	HR@longrich.com

	Zip Code
	215555
	Telephone
	52071016

	Web Site
	www.longrich.com
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization
Jiangsu Longrich Bioscience Co., Ltd, known also as ‘’ Longrich (Chinese: 隆力奇， pinyin: Lónglìqí) ’’ is so far China’s largest and the most technologically advanced firm specialized in the development and production of daily chemicals as well as healthcare products and a company that legally practices the direct selling in mainland China and abroad since 2009. With our OEM/ODM capabilities, we export products to more than 60 countries and regions around the world. 

We employ nearly 10 thousand people, including undergraduates students, postgraduates, and PhD students which account for more than 35% of the total staff. Every year, just about one thousand foreign talents are introduced to the company. Meanwhile entrepreneurship platforms are constantly built. Today, 3500 people already begun to give shape to the creative business incubator established.  

Since our foundation in 1986, Longrich has been gone through a great and steady development so to become today a world famous company of cosmetic brands and health care industry. An investment of 600 Million RMB was made to build China’s most advanced and world class intelligent factory.

At the end of 2015, Longrich had established overseas branches and have representatives in more than 30 countries and regions. Following the One Belt, One Road strategy, the company plans to link and expand in the near future its business in 65 countries and hopes to complete full market coverage of 100 countries by 2020. 

Longrich actively promotes the "Made in China 2025" project, an initiative to comprehensively upgrade Chinese industry. The initiative draws direct inspiration from Germany's "Industry 4.0" plan. The Ministry of Industry and Information Technology of the People’s Republic of China recently launched the China 4.0 pilot company project which consists of identifying exceptional manufacturer. 

In the next 20 years, Longrich will explore industrial 4.0 firms in Southwest and North China, Guangdong, South-East Asia, Africa, as well as the Americas. Through output-supply chain management experience and technology, the firm plans to invest and build 10 smart factories in China but also abroad. As for the development of custom made brands, Longrich will put great effort to build alliances with the industry’s experienced and outstanding firms and together form a joint-stock company, strive and get listed within 3 years.

In order to have access to a wider international market clients, Longrich has successfully passed the IS09001, IS014001, IS022716: 2007/G-MPC (American Standard), BRC and has set up 8 R&D institution including Longrich Postdoctoral Research Center, Jiangnan University Longrich Joint Research Center for Functional Food, Longrich (USA) Health and Cosmetics Research Institute, Longrich Postdoctoral Research Laboratory, Longrich (Japan) Beauty and Health Innovation Center Longrich Academician Laboratory, Tsinghua University（College of Life Science) Longrich Biology Institute as well as Longrich French R&D Center.

During the French cultural activities, Longrich products were the only cosmetics gifts designated for the French guests. Longrich has also been for many years one of the top ten and leading cosmetics enterprises in China with products such as " Longliqi snake oil, Evergreen, hand cream, etc… and 17 series of products were given the price of ‘’ outstanding products Award ‘’ and were presented at the achievement exhibition of the 60th anniversary of the foundation of the People’s Republic of China. 

Our trademarks have been registered in 138 countries and have branches in over 30 countries and regions around the world including Malaysia, Taiwan, Hong Kong, Singapore, Nigeria, Ghana, Gabon, South Africa, Cameroon, Russia, Ukraine, South Korea, Thailand, Philippines, United Arab Emirates as well as the United States. 

Longrich will continue to seize opportunities and keep going with its mission to providing a healthy and beautiful lifestyle to all the families around the world, constantly improve the technological content, the quality and added value of products dedicated for the global consumers, speed up the comprehensive promotion of its brands, furthermore, accelerate and spread the corporate culture ‘’Better life, Better future ’’, its brand visibility and reputation across all countries. 

	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	Senior Research Director
	Biological Sciences/ chemistry
	Responsible for product development and technical team building
	Master's Degree/Doctor’s Degree
	2
	¥500 thousand

	Senior Professional Manager(direct sales)
	MBA
	Responsible for the operation and development of the direct selling system
	bachelor’s Degree/Master's Degree
	3
	¥500 thousand

	Supply Chain Director
	MBA/ logistics management/ Production operation management
	Responsible for the operation of the supply chain system
	bachelor’s Degree/Master's Degree
	1
	¥500 thousand

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	Total
	Position Number   3  ，Vacancy Number  6   ，Number of Related Major  5   ，

Doctor Degree  2   、Master Degree  2 、Bachelor Degree and Below   2  。

	Note
	


附件2：
2017年苏州市海外高层次人才项目需求信息表

	单位名称
	
	单位性质
	

	单位地址
	
	邮    编
	

	网    址
	
	电子邮件
	

	联 系 人
	
	电    话
	

	手    机
	
	传    真
	

	单位简介
	

	项目名称
	

	所属行业
	

	项目介绍
	

	合作条件
	

	备注
	


Suzhou Project Information for Foreign Experts

(2017) 

	Name of the Organization
	
	Nature of the organization
	

	Address
	
	Zip Code
	

	Web Site
	
	E-mail
	

	Contact Person
	
	Tel
	

	Cell Phone
	
	Fax
	

	Brief Introduction of the Organization
	

	Name of the Project
	

	Industry
	

	Introduction of the Project
	

	Cooperation Conditions 
	

	Note
	


